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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET 
2018-05-31 
  
Tid: 18:00 
  
Plats: Hugelsta 
  
Närvarande:  
 

Per Lundquist 
Joel Edving 
Lennart Ekström 
Niklas Faltin 
Göran Hägg 
Jan-Åke Abrahamsson 
Daniel Lindström 
Tommy Jonsson 
Adjungerad Knut Lövstaf 

1 MÖTETS ÖPPNANDE 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

2 VAL AV JUSTERINGSMAN 

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

  

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Föregående styrelsemötesprotokoll från det styrelsemöte 2018-03-20 godkändes 
och lades till handlingarna. 

  

4 

 
 
 
 
 
 

RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST 

Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, vilkor och rutiner 
Munktellarenan ligger minus cirka 7000 
Kostnaden för el har ökat  
 
Budget 2018. 
Enligt rapporten från Knut 

  

5 BESLUT OCH PROJEKT 

Inventering av äganderätt till inventarier mm 
Fått in en del rapporterat. Påminner om detta till samtliga föreningar om att de ska 
rapportera in vad de äger och har. 
 
Skjutbaneinstruktioner – Skjutider – besiktning - Joel/Per/Daniel  
Tagit fram nya skjutbaneinstruktioner som ska kommunal logga på sig för att bli 
styrda dokument inom kommun. I samband med detta kommer det att bli en 
ombesiktning av polismyndigheten. Med på den kommer Daniel Silvborn från kultur 
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och fritidsförvaltningen. 
 
Kommer att ansöka om att få skjuttiderna ändrade till: 
Mån – fre 08.00 – 22.00   
lördag, söndag och helgdagar 08.00 – 20.00 
Vilket kan vara lätt att få ändrat. 
 
Vad gäller för förvallen på 100 meters vallen, måste finnas 50 cm luckert grus. För 
att den ska vara godkänd, enligt Säk B. Den används av skyttar som ska skjuta 
jaktvapen. 
 
Egenkontrol av skjutbanor – Fredrik 
Alla måste läsa och följa det som står där. 
Prata med Daniel / kultur och fritidsförvaltningen om att få upp en container till 
Hugelsta vid paviljongen.  
För att undvika att få upp obehöriga bör man sätta upp en bom vid infarten till 
Hugelsta. 
 
Projekt H-vallen 
Finns massor cirka 1400 M3 varav cirka 900 m3 ligger på parkeringen. 
Går inte att ordna en bred vall som klarar av 35 ppc skyttar samtidigt utan när det 
uppstår ett behov av detta så får man hantera det på 300 meter. Utan det kommer 
att bi en 20 meters vall och möjligt med att skjuta 50 meter max. 
Med ett antal bayer för skjuta på kortare håll. 
Tommy har pratat med RH betong som kan sponsra med bygglego mot att de får ha 
ett event här.  
 
Projekt skogsvallen 
Ta ner skogen först men inte påbörja inget annat arbete innan H-vallen är helt klar. 
Möte med Skanska och arbetsgruppen för att se vad de kan göra. Men tydligt mot 
dem att de inte har ensamrätt på arbetet med vallarna.  
 
Övriga utvecklingsprojekt 
Prata med kommun om att öppna upp den gamla 100 meters vallen 
För att på så sätt störa bågkyttar ännu mindre. 
 

6 ÖVRIGT 

Larm 
Per har pratat med Adsecure som skickar vidare larmet till larmoperatör och förlängt 
det avtalet med dem. 
Ta reda på vilka krav som ställs för oss på vår befintliga säkerhetslösning i 
jaktskyttepaviljongen. 
 
Element stora paviljongen 
Fjärrkontrollen till luftvärmepumpen är borta och då sätter folk på elementen. 
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Leta reda på den gamla eller köpa en ny fjärrkontroll. 
Skjutförbud på 300 meter. 
Gropar och för lite grus i vallen enligt en besiktning av militären. 
Säk B gäller, så om man gör en kontroll vid tävlingen som är i helgen. 
Dessutom så är den inte godkänd för att skjuta på när det är tjäle i marken. Enligt 
Micke Norman som är ansvarig för att uppdatera Säk B. Dessutom så finns det 
ingen skjutbana i Sverige som är godkänd för att skjuta på när det är tjäle. 
 
S.t Eskils 
Måste städa bort sitt material som står både på H-vallen och 200 meters så att det 
kommer bort. 
 
Jaktskyttepaviljongen. 
Vem äger fastigheten, vem tecknar försäkring. Vem ska betala eventuella självrisk. 
Idag så verkar det som om Samskyttet står på avtal och tecknar försäkringen. Men 
det är jaktskytteklubbarna som fått betala eventuella självrisker. 
Ägarfrågan/ansvarsfrågan måste redas ut så att det blir klart vad som gäller. 
 

7 NÄSTA MÖTE 

21 augusti klockan 18:00 i jaktskyttepaviljongen Hugelsta. 

  

8 MÖTETS AVSLUTANDE 

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

  

 

 
 

 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Joel Edving   Lennart Ekström 
 
 
Ordförande 
 
 
 
Per Lundqvist 


